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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

23.06.2021 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 23.06.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare din 

luna martie. 

       Ședința începe la ora 1800, participă 11 consilieri din 13 funcții ocupate, lipsind dl viceprimar Oancea 

Bogdan și dl consilier Oancea Adi Antonel. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu, secretarul general al comunei Bughea de Jos. 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 171/11.06.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dl Pîlslaru Petre care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe ordinea 

de zi. 

      1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare a Consiliului local al comunei Bughea de Jos  

      2. Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2021, trimestrul II 

Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

      3. Proiect de hotărâre privind aprobarea  raportului de evaluare a unor mijloace de transport - Inițiator:  Ion 

Dorel Tănăsescu – primar; 

      4. Proiect de hotărâre  privind aprobarea raportului de evaluare pentru clădirea și terenul aferent fostei Școli 

Speciale din comuna Bughea de Jos, județul Argeș -   Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

      5. Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor mijloace de transport – bunuri mobile aflate în 

patrimonial privat al comunei Bughea de Jos, județul Argeș -  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

      6. Proiect de hotărâre  privind completarea HCL nr.41/05.08. 2020 - Inițiator: Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

      7. Proiect de hotărâre  privind aprobarea întocmirii  proiectului  aferent obiectivului de investiţie “Construcție 

Școală Valea Măcelarului, comuna Bughea de Jos, județul Argeș”Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu- primar; 

       8. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

 După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea procesului verbal al ședinței 

anterioare ale Consiliului local al comunei Bughea de Jos. 

Nefiind discuții la acest punct se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi pentru (12)  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2021, trimestrul II Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator aduce 

explicațiile necesare pe marginea proiectului. 

Fiind vorba despre rectificarea bugetară privind alocare unei părți din suma necesară pentru construcția 

școlii din Bratia se solicită ca atunci când se va discuta proiectul școlii să fie prezent și dl Cornea Ion la ședință în 

calitatea sa de expert rromi. 

 Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (11) este 

adoptată HCL nr.28/23.06.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea  raportului de evaluare a 

unor mijloace de transport - Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, aducând explicațiile detaliate 

pe marginea acestuia. 

Dl consilier Bogdan Coman propune să fie ridicat prețul de la tractor și scăzut cel de la ARO 10. 

Dl primar explică faptul că nuse poate scădea un preț stabilit de un evaluator. Dacă nu va fi interes pentru 

vânzarea lor se va modifica prețul dar conform prevederilor legale  

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (11 ) este 

adoptată HCL nr.29/23.06.2021. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  privind aprobarea raportului de evaluare 

pentru clădirea și terenul aferent fostei Școli Speciale din comuna Bughea de Jos, județul Argeș -   Inițiator:  Ion 

Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct este prezentat de către dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de inițiator 
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Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentr (11) este 

adoptată HCL nr.30/23.06.2021. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor mijloace de 

transport – bunuri mobile aflate în patrimonial privat al comunei Bughea de Jos, județul Argeș -  Inițiator:  Ion 

Dorel Tănăsescu – primar;                                                                                   

 Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator 

aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (11) este 

adoptată HCL nr.31/23.06.2021. 

Se trece la punctul nr.6 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  privind completarea HCL nr. 41/ 05 august 

2020 -  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator 

aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (11) este 

adoptată HCL nr.32/23.06.2021. 

Se trece la punctul nr.7 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  privind aprobarea întocmirii  proiectului  

aferent obiectivului de investiţie ,, Construcție Școală Valea Măcelarului, comuna Bughea de Jos, județul Argeș”   

- Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator 

aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului. 

Dl primar subliniază că dna consilier Toader Maria a fost cea care a propus în mandatul trecut să fie 

ridicată această școală. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă câți copii au fost înscrișsi în anul 2020-2021. 

Răspunsul este dat de dna consilier Maria Toader care subliniază că au fist 385 de elevi, iar la Școala 

Bratia au fost înscriși 84 de copii la școala primară și 42 de preșcolari 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (11) este 

adoptată HCL nr.33/23.06.2021. 

Se trece la punctul 8 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Dl consilier Mihai Enache ridica problema podului de la Bundă Maria.  

            Dl primar informează că a dat ciment, forță de muncă, buldoexcavator..mai mult de atât nu mai poate da.  

Deasemenea dl Enache întreabă dacă se poate turna piatră la Vlaici. 

Dl primar răspunde că acest lucru va fi făcut foarte curând. 

Dl consilier Sandu Giorgian solicită să fie date amenzi pentru cei care aruncă gunoiul în zone în care 

acest lucru nu este permisd. 

Dl primar răspunde că s-a făcut deja curățenie și se are în vedere amplasarea de camere de supraveghere. 

Dl consilier Coman Bogdan solicită să fie ridicat săptămânal gunoiul în valea Măcelarului 

Dl primar răspunde că a avut o întânire cu cei de la ADI SERVSAL  si speră ca această situație să fie 

remediată. 

Dl consilier Mihai Enache mai solicită o pubelă pentru biserica Hulubești, solicitare la care dl primar 

răspunde afirmativ.  

Dna conilier Maria Toader ridică problema nisipului și pietruișului adus de pe versanți în urma ploilor 

torențiale din ultima peroadaă. 

Dl primar răspunde că va remedia problema 

Dl consilier Marius Popa ridicată problema cailor din comună. 

Dl primar răspunde că a luat legătura cu Poliția și că are promisiunea că această situație se va rezolva. 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1910 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 
 

 

 Președinte de ședință                                          Secretar general 

        consilier local,              

         Petre Pîslaru                                                   Bianca State-Golumbeanu 


